
Zasedání Kolejní rady dne 9. 10. 2024

Kde: v místnosti Kolejní rady
Přítomni: Adnan Al Ali, Tim Anderle, Jonáš Havelka, Damian Wałoszek
Omluveni: Nikoleta Anderlová
Hosté: Jana Provazníková, Jaroslav Paidar
Zapisovatel: Adnan Al Ali
Zasedání začalo v 9:00.

Program zasedání
• Pouliční osvětlení
• Popelnice na kov
• Popelnice na nápojové kartony
• Provozní doba skladu prádla
• Klíče od troubárny
• Kufrárny během roku
• Značka zákaz vjezdu na ul. Na Kindlovce
• Nepořádek v sušárně
• Lokni
• Natáčení filmu před kolejí
• Akce ISIC Tour
• Výměny záclon

Pouliční osvětlení
N. Anderlová požádala KR o zprostředkování jejího apelu na to, aby nové pouliční

osvětlení nevyzařovalo modré světlo, kvůli jeho negativním efektům. J. Provazníková
informuje, že světla jsou již schválena, ale neví, jaké budou barvy. Zdůrazňuje však, že
budou směřovat mimo budovy.

Popelnice na kov
D. Wałoszek připomíná dlouhotrvající problém s plnými kontejnery na kov. Jako řešení

navrhuje přidání dalších dvou popelnic nebo pořízení velkého kontejneru. J. Provazníková
říká, že problém spočívá v tom, že kontejnery se vyvážejí pouze jednou za měsíc. Pokusí se
téma opět otevřít s kompetentními lidmi. Je možné, že kolej tentokrát už bude na svozové
trase, čímž by se problém vyřešil.

Popelnice na nápojové kartony
Od 1. 10. 2024 se nápojové kartony mají vyhazovat do popelnic na plast. Popelnice na

nápojové kartony již byla odstraněna. KR připraví nové infografiky o recyklaci.

Provozní doba skladu prádla
D. Wałoszek otevírá téma provozu skladu prádla v nadcházejícím roce. J. Provazníková

schvaluje časy:
• úterý od 7:30 do 11:00 a od 13:00 do 15:00,
• čtvrtek od 8:00 do 11:00 a od 13:00 do 15:00



Klíče od troubárny
Opakovaně se stává, že si lidé vypůjčí klíče od troubarny a zapomenou je vrátit, často

i několik dní. J. Provazníková navrhuje na to upozornit a říká, že v případě půjčení na
více dní by to automaticky měli řešit vrátní.

A. Al Ali navrhuje poplatek za příliš dlouhé půjčování klíčů (např. více než 6 hodin).
J. Provazníková nesouhlasí a pochybuje o efektivitě zmiňovaného řešení.

Kufrárny během roku
Objevil se zájem o kufrárny během roku, hlavně pro lidi odjíždějících na semestr na

Erasmus nebo na odkládání klimatizace během studených měsíců. J. Provazníková souhlasí
a připomíná, že kufrárna A19 již v minulosti byla využívána celoročně. O jejím aktuálním
stavu si není jistá. D. Wałoszek odpovídá, že A19 v současnosti není aktivní a navrhuje
její obnovení.

J. Provazníková upozorňuje na problém, že si v kufráně lidé často zapomínají věci.
D. Wałoszek říká, že štítky s kontaktními informacemi by měly problém řešit. A. Al Ali
navrhuje na štítek přidat datum, kdy nejpozději si osoba svůj předet vyzvedne.

J. Provazníková navrhuje znovu obnovit kufrárnu na A19. A. Al Ali si myslí, že by
bylo praktičtější použít některou ze sušáren v budově B, protože jsou méně vytížené.

KR se dohodla, že budovu vybere na základě toho, kde se najde správce. Postačuje,
aby byl správce v průběhu roku k dispozici studentům po dohodě, nebude muset mít
otevírací dobu.

Značka zákaz vjezdu na ul. Na Kindlovce
A. Al Ali navrhuje značku odstranit, jelikož po zavedení závory již nemá velký význam

a způsobuje zmatek pro donáškové služby apod.. J. Provazníková nesouhlasí, značka jí
přijde stále důležitá.

Nepořádek v sušárně
Některé sušárny (např. B6) dlouhodobě nebyly uklizeny, na zemi jsou koudliny prachu.

J. Provazníková to odkáže uklízečkám.

Lokni
Od 1. 10. společnost Lokni bez včasného upozornění změnila podmínky používání,

čímž se ruší přístup k perlivé vodě v rámci bezplatného programu a mění se limit na
3 l/den.

D. Wałoszek provedl průzkum trhu (16 společností) a došel k závěrům:
• nejvíce se vyplatí mít vlastní výdejníky (oproti pronájmu) a platit pouze za filtry,

CO2 a údržbu
• koupě a instalace jednoho výdejníku by vyšla na 30 000 až 150 000 Kč
• odhaduje, že roční spotřeba perlivé vody za obě budovy by mohla činit 40 000 l, což

by stálo kolem 10 000 Kč
• servis jednoho výdejníku by stál ročně kolem 10 000 Kč
• celkové roční náklady by vycházely na cca. 30 000 až 50 000 Kč v závislosti na

spotřebě perlivé vody
J. Provazníková je skeptická, ale souhlasí s posunutím návrhu paní Hurdové.
Alternativním řešením je jednání s Lokni. KR se chce informovat, zda by mohla kolej

financovat perlivou vodu, případně za jakou cenu. A. Al Ali navrhuje alespoň dohodnout



opětovné zavedení limitu na 5 l, ideální ve všech výdejnících. Limit 5 l byla totiž výjimka,
kterou pro naši kolej v minulosti vybavila N. Anderlová. Lokni argumentovalo tím, že jen
málokdo používá více než 3 l a je to pro ně administrativně náročné.

Natáčení filmu před kolejí
J. Provazníková upozorňuje, že nejbližší (12. 10. - 13. 10.) a další (19. 10. - 20. 10.)

víkend bude v budově FHS opět probíhat natáčení filmu. Je třeba počítat se zaparkovanými
auty a technikou.

Akce ISIC Tour
J. Provazníková informuje o akci ISIC Tour (https://fb.me/e/1EV4Nz5sB), která se

uskuteční 29. 10. v budově FHS.

Výměny záclon
Jelikož čištění oken a výměny záclon nebyly dokončeny, J. Paidar se ptá, zda je možné

si vyměnit alespoň záclony. J. Provazníková říká, že záclony lze snadno vyměnit ve skladu
prádla v době výměny prádla.

https://www.facebook.com/events/2320079441657357/
https://fb.me/e/1EV4Nz5sB
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